
说明

 

U 型不锈钢自行车架有镀锌、粉末涂层、不锈钢或电抛光不锈钢可供选择

 

产品 U型不锈钢自行车架
材料 不锈钢/碳钢
型号。 PV-0097-01个
包装尺寸 81.28*5.8CM 或定制。
颜色 条子或定制。
西北 4.2公斤/4.3公斤
包装细节 1套/气泡膜/纸箱
容量 2辆自行车
表面处理 镀锌/粉末涂层
应用 U型自行车停放
采样时间 7-12天

 

特征

 

>The u type stainless steel bike rack is a classic, effective way to promote alternative
transportation and provide adequate short-term parking.
>Provides affordable,secure bicycle parking to apartments,buildings,shops,campus and more.
>allows the use of “U”-type locks and provides two-point contact when a bike is resting against it
>Accommodate more bikes within a given space.
>Easy to install.
>Simple self assembly required and accessible from both sides
>Durable for long term use, and it can effectively keep the bicycle upright.

 

细节

 



 



保修单

 

质量保证

* ISO 认证
* 1年保修
* 防锈：粉末涂层产品3-5年，镀锌产品10-15年。
* 北美、欧洲和澳洲市场订单稳定。

 

常问问题：

 

1.你能在产品上印上我们的标志吗？

-是的当然。只要给我们您的标志图片并告诉我们您的要求，您的标志就会完美地显示在上面。

2.我们可以在包装上自己设计吗？

-当然，我们的大多数客户都在使用他们自行设计的包装。

3.如果我们可以对你们的产品做一些改变？

-欢迎定制！我们很高兴帮助您改进产品，我们将保护您的设计。

4.你的交货时间是多少？

-样品通常需要 7 个工作日，批量生产需要 30 个工作日。


